
日期  ：  二零一四年九月四日 (星期四 )  

Date ： 4 September 2014 (Thursday) 

 

時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田區議會會議室  

Venue ： Sha Tin District Council Conference Room 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

發展及房屋委員會 Development and Housing Committee 

 

擴大會議通告 Notice of Enlarged Meeting 

 

1. 《茅坪分區計劃大綱草圖編號 S / S T - M P / 1》  

Draft Mau Ping Outline Zoning Plan No. S/ST-MP/1 

 

2 .  政府部門就上次會議所議事項的回覆  

Response of Government Departments to Matters Arising from the Previous Meeting 

 

3 .  二零一五年委員會會議日期  

Meeting Schedule of the Committee for 2015 

 

4. 二零一四至二零一五年度改善環境的地區小型工程計劃建 議  

2014/2015 Proposals on District Minor Improvement Works 

 

5. 莫錦貴先生提問：大圍新村、舊村電視訊號接收不良問題  

Question to be Raised by Mr MOK Kam-kwai on Poor Reception Quality of Television Signals at Tai Wai New Village and Tai Wai  

Old Village 

 

6 .  莊耀勤先生提問：美田邨高空擲物問題  

Question to be Raised by Mr CHONG Yiu-kan on the Problem of Objects being Thrown from a Height in Mei Tin Estate 



 

7 .  龐愛蘭女士提問：有關火炭公屋及禾上墩居屋項目的綠化、環保、青年中心及社區會堂事宜  

Question to be Raised by Ms PONG Scarlett Oi-lan on the Greening, Environmental Protection, Youth Centre and Community Centre 

Issues regarding the Housing Projects at Fo Tan and Wo Sheung Tun 

 

8 .  容溟舟先生提問：《土地用途檢討  ─  短中期適合改作房屋發展的用地 》的跟進  

Question to be Raised by Mr YUNG Ming-chau, Michael on “Land Use Review – Sites Suitable for Conversion for Housing 

Development in the Short to Medium Term” 

 

9 .  工作小組報告  

Reports of Working Groups 

 

1 0 .  沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口  

Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin 

 

1 1 .  開支科 2 (地區改善工程 )的財政狀況及工程建議進度報告  

Financial Position of Expenditure Head 2 (District Improvement Works) and Progress Report on Proposed Works 

 

For the English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Provision of 

simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources. 

http://www.districtcouncils.gov.hk/st/doc/common/dc_meetings_doc/24Jul2014/st_2014_066_tc.pdf

